
Делегат Крстан Симић поставио је два питања Савјету министара БиХ, која 

гласе: 

''1. Да ли Савјет министара има било какве ингеренције у погледу развоја 

олимпијског спорта у БиХ? Ако има: 

- молим информацију о учешћу БиХ на Олимпијским играма у Лондону,  

- структуру прихода и расхода,  

- прави ли се план за учешће на сљедећим олимпијским играма по свим 

параметрима? 

2. Учествујући на тематском засједању Централноевропске иницијативе (ЦЕИ) 

неке делегације покренуле су питање економске оправданости изградње 

инфраструктурних објеката (аутопутеви и др.). БиХ је на том пољу у замаху 

изградње Коридора 5ц па бих молио информацију: 

Шта показује “економска математика” о експлоатацији изграђене трасе 

аутопута Зеница – Сарајево на дијелу на ком се врши наплата путарине у 

износу од 4,20 КМ, што је,  узгред, релативно висока цијена, с обзиром на 

стандард грађана БиХ?'' 

 


